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O obveščenosti
v Ljubljani
MINULA seja mestne konference SZDL Ljub-
ljana je razpravljala o obveščenosti občanov.
Pred to sejo je pristojna komisija mestne
konference obdelala vse načine in medije
obveščanja ter pripravila zelo uspešno gra-
divo, na tej podlagi pa je potem tekla raz-
prava. Posebno pozornost komisije oziroma
njene skupine, ki je proučevala to problema-
tiko, so pritegnili mediji obveščanja — od
občinskih glasil do Ljubljanskega dnevnika,
Dela, Komunista in RTV ter oblike obvešča-
nja in seznanjanja Ljubljančanov z dogajanji
v mestu. Pri obravnavi tega kompleksnega
vprašanja je tekla beseda kajpada tudi o na-
šem glasilu.

Konferenca je na podlagi predloženega
gradiva in razprave sklenila, da ostanejo
občinska glasila takšna, kakršna so. To je
zanje vsekakor priznanje, četudi to ne sme
biti v nobenem primeru uspavalno sredstvo
in razlog za samozadovoljstvo. Nasprotno, to
priznanje naj spodbudi še večji razvoj, še
večje angažiranje na področju, kjer to nika-
kor ni lahko. Življenje, ki nenehno teče, z
vsem svojim bogastvom, z vsemi svojimi raz-
vejanimi tokovi, z vsemi svojimi vsebinami,
zahteva od občinskih glasil, torej tudi od
našega, kar največ angažiranja, znanja, spret-
nosti in nenehne navzočnosti, da bodo na
svojih straneh, se pravi tudi na straneh naše
Javne tribune, registrirala vse dogodke in
vse probleme, ki zanimajo občana. Pa ne sa-
mo registriraja, ampak tudi pojasnjevala, ko-
mentirala, kritizirala itd. Gre torej za precej
kombinirano vlogo občinskega glasila, ki mo-
ra biti samostojno in povezano z vsemi ob-
činskimi dejavniki hkrati. Tako usmeritev
ubira tudi naš časnik.

Poleg tega so veliko govorili in tudi odlo-
čili, da bo jeseni začela delati lokalna radij-
ska postaja, ki bi tekoče poročala o vsem,
kar se je dogodilo y Ljubljani. To je vsekakor
velik korak naprej v obveščanju občanov in
za združevanje njihovih ciljev. Take radijske
postaje imajo tudi druga mesta, manjša od
našega, pa je to samo še razlog yeč za usta-
novitev Ijubljanske. Le-ta bo, vsaj kakor pri-
čakujemo, najdosledneje poročala o vsem,
kar se dogaja v naši občini in mestu. Zato
moramo biti pripravljeni, da jo sprejmemo
in izkoristimo vsestransko, na vseh ravneh in
v vseh okoljih. Vsem bo prišla o pravem
času. Več bomo morali narediti tudi za to, da
se bo udomačila v naših stanovanjih, da naj-
demo prostor zanjo v svojem prostem času,
z eno besedo: da se navadimo na njeno na-
vzočnost.

Na konferenci so tudi sklenili, da bodo
ustanovili dokumentarno-informativni center,
o katerem govorimo v Ljubljani že nekaj let.
Ta center bo tisto, o čemer smo že pisali pred
časom v našem komentarju v rubriki z naslo-
vom »Po Ljubljani«. Zato tudi naš časnik
veliko pričakuje od tega centra. Pričakuje
namreč informacije, članke in komentarje,
ki bodo našemu občanu in našemu bralcu
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približali mesto in dogajanja v njem, v so-
sednjih občinah itd. Ta pričakovanja bo cen-
ter lahko uspešno izpolnil. Minula konferenca
je torej opravičila svoj namen in dokazala,
da je mogoče problem obveščanja uspešno
rešiti, če poprej dobro preučimo celotno pro-
blematiko. To se je tokrat zgodilo, zato vse
priznanje komisiji in tovarišem, ki so pri-
pravljali gradivo, posebno Pavlu Zrimšku in
Francetu Vregu, dobrima poznavalcema javne
besede in sodelavcema novinarske katedre na
f akulteti za politične vede, sociologijo in novi-
narstvo v Ljubljani.


